
Upravljanje z občinskimi
stanovanji

Na zadnji lanski seji se je občinski izvršni svet odloiil,
da za vsa stanovanja, ki so v lasti občine, sklene pogodbo
o upravljanju s Stanovanjskim podjetjem Ljubljana
- Enota Vič. Z delom teh stanovanj (434) je v zadnjem
letu in pol že upravljalo to podjetje, z ostalimi (389
stanovanj) pa je upravljalo podjetje Prodom. Ker je
v obdobju zadnjih dveh let prišlo do bistvenih sprememb
v fondu stanovanj - precej je bilo prodanih — je tako
ostalo še 439 stanovanj, pri čemer jih je v postopku
denacionalizacije 291. Zatorej je odločitev o enem uprav-
ljalcu zaradi preglednosti in lažjega komuniciranja vseka-
kor racionalnejša.


